
مجیدی: دیگر تا ۱۲ شب منتظر زمین 
تمرین نمی مانیم

سرمربی تیم فوتبال اس��تقلال گفت: در فصل جدید با 
توجه به تغییر مدیریت و تیم، امیدوارم بازی هایی ارائه دهیم 
که هواداران را خوش��حال کند. فرهاد مجیدی در نشس��ت 
خبری پیش از دیدار تیمش برابر هوادار در هفته نخس��ت 
فصل بیس��ت و یکم لیگ برتر اظهار کرد: نمی خواهم درباره 
فصل گذشته صحبت کنم. برای فصل جدید با توجه به تغییر 
مدیریت و تیم، فکر می کنم تیم خوب و جوانی داریم. امیدوارم 
بازی هایی ارائه دهیم که هواداران را خوشحال کند. او در پاسخ 
به این سوال که چه زمانی تکلیف بازیکنان خارجی مشخص 
می شود، خاطرنشان کرد:  هر بازیکنی تکلیفش نهایی شود 
ما آن را رسما اعلام خواهیم کرد. مجیدی درباره مصدومان 
تیمش گفت: ما ۲ بازیکن مصدوم داریم. بازیکنان دیگر شرایط 
بازی دارند و جزو تیم هستند و اگر بخواهیم از آنها استفاده 
می کنیم. سرمربی استقلال در پاسخ به این سوال که آیا آبی ها 
می توانند قهرمانی لیگ را به دس��ت  آورند، خاطرنشان کرد: 
فصل قبل هم همین سوال را از من پرسیدند؛ باید بگویم من 
و بازیکنانم تمام تلاش خود را برای موفقیت استقلال انجام 
می دهیم. مجیدی همچنی��ن درباره تقابل تیمش با هوادار 
گفت: هوادار تیمی اس��ت که تازه به لیگ برتر آمده اس��ت. 
شناخت زیادی از این تیم نداریم. هوادار انگیزه زیادی مقابل 
استقلال دارد و این کار ما را سخت می کند. من با بازیکنانم 
صحبت کردم. چیزی که در کل باید بگویم این اس��ت که 
بازی سختی داریم. امیدوارم بازی خوبی انجام دهیم و بتوانیم 
پیروز میدان شویم. سرمربی استقلال درباره حضور مصطفی 
آجورلو در باشگاه استقلال هم خاطرنشان کرد: من از آقای 
آجورلو تشکر می کنم که در مقطع زمانی کوتاه مشکلات را 
به حداقل رساندن. ما الان زمین تمرین داریم و بازیکنانم دیگر 
تا ۱۲ شب منتظر نمی مانند که بدانند زمین تمرین کجاست. 
امروز به بازیکنان پول پرداخت شده است. در کل باید بگویم 
با وجود مشکلاتی که داشتیم، کادر مدیریت جدید، چالش ها 
را به حداقل رساند. امیدوارم بتوانیم با حمایت های مدیرعامل 

نمایشی در خور نام استقلال برای هواداران ارائه دهیم.  

حمایت باشگاه پرسپولیس
از گل محمدی 

باشگاه پرسپولیس پس از شکست سنگین سرخپوشان برابر 
الهلال با صدور بیانیه ای به حمایت از سرمربی و کادر فنی تیم 
فوتبال این باش��گاه پرداخت. به نقل از رسانه رسمی باشگاه 
پرس��پولیس، در این بیانیه آمده است: در روزها و شب هایی 
که گذش��ت، روی تلخ فوتبال را با هم و در کنار هم تجربه 
کردیم. آنگونه که در هنگامه قهرمانی و خلق افتخارها همراه 
هم بوده ایم، اکنون نیز کنار هم خواهیم ایستاد. از بازیکنان و به 
طور خاص از سرمربی تیم خود حمایت و اعتماد قاطع خویش 
را اعلام می کنیم. هیات مدیره و سرپرست باشگاه پرسپولیس، 
به توانمندی و درایت یحیی گل محمدی و همکارانش اعتقاد 
راسخ دارند و این نیازی به گفت وگو ندارد. این حمایت از اصول 
اساس��ی باشگاه است. شب و روز سختی بر همه ما گذشت 
اما دیگر به تاریخ پیوس��ت. از آن تجربه کسب خواهیم کرد 
برای حرکت و افتخار آفرینی دیگرباره. همه با هم، دست رد 
به سینه آنهایی می زنیم که در این بحبوحه، برای شکاف بین 
ارکان این خانواده بزرگ و شایس��ته ستایش، لحظه شماری 
می کنند. س��رمربی با دانش ما، در روزهای اخیر بزرگوارانه 
درباره مسؤولیت خویش در قبال ناکامی تیم سخن گفت و 
این تفاوت انسان ها و تیم های اصیل است. تاکید می کنیم نه 
فقط ایشان که همه ما در تیم و باشگاه، بابت این ناکامی خود 
را در محضر هواداران بزرگ پرسپولیس و مردم شریف ایران 
مس��ؤول می دانیم و با تمام مسائلی که وجود داشت و دارد، 
قص��د نداریم انرژی خود را صرف بیان بعضی واقعیات عیان 
کنیم. به جای آن، از امروز با درک دقیق تری از شرایطی که 
برای پرس��پولیس وجود دارد، به دنبال تکرار قهرمانی برای 
ششمین بار پیاپی در لیگ برتر و حضور قدرتمندتر در دوره 
بعدی لیگ قهرمانان آس��یا با فائق آمدن بر مس��ائل داخلی 
خواهیم بود. از هواداران عزیز نیز درخواست می کنیم در این 
لحظات حساس و آینده ساز و در آستانه شروع رقابت های لیگ 
برتر با حمایت خود به هر شکلی که می دانند، سرخپوشان 
قهرمان ایران را با پش��توانه ای قوی تر، روانه رقابت ها کنند. 

مأموریت جدید داورزنی به عطایی 
برنامه ریزی برای المپیک ۲۰۲۴ پاریس

داورزنی در جلسه ای با سرمربی تیم  ملی ضمن قدردانی 
و حمایت از تلاش ها و برنامه ریزی های کادر فنی این تیم، از 
بهروز عطایی خواست برنامه آماده سازی تیم  ملی بزرگسالان 
ت��ا المپیک پاریس را تهیه کند. پ��س از قهرمانی تیم  ملی 
والیبال ایران در رقابت های قهرمانی مردان آسیا در ژاپن که با 
سرمربی و کادر تمام ایرانی و بازیکنان جوان رقم خورد، بهروز 
عطایی، سرمربی تیم  ملی والیبال با حضور در دفتر محمدرضا 
داورزنی، رئیس فدراسیون والیبال، ضمن ارائه گزارش عملکرد 
تیم  ملی بزرگسالان و جوانان به تشریح مسائل مربوط پرداخت. 
داورزنی در این جلسه ضمن تشکر و قدردانی از زحمات تمام 
اعضای کادر فنی تمام ایرانی، از بهروز عطایی خواست برنامه 
آماده سازی تیم  ملی والیبال بزرگسالان را تا المپیک ۲۰۲۴ 
با توجه به هدف گذاری و اولویت های فدراسیون والیبال تهیه 
و تنظیم کند تا پس از بررسی نهایی به اجرا درآید. داورزنی 
اظهار داش��ت: تیم  ملی والیبال بزرگسالان نخستین اولویت 
فدراسیون و خانواده والیبال است و قسمت اعظم تلاش های 
خانواده والیبال در این بخش ظهور می کند. فدراسیون والیبال 
با توان تمام از برنامه ها و اولویت های تیم  ملی بزرگسالان دفاع 
و حمایت خواهد ک��رد. برای المپیک ۲۰۲۴ از همین امروز 
برنامه های خود را آغاز می کنیم و در تمام مسابقات با توجه به 
هدف گذاری مان یعنی المپیک ۲۰۲۴ حضور خواهیم داشت. 
از امروز تمام فعالیت های فدراسیون والیبال با توجه به المپیک 

۲۰۲۴ برنامه ریزی و اجرا خواهد شد. 

سناریوی آمریکا علیه ایران در منطقه
ادامه از صفحه اول

... در توسعه اقتصادی، علمی و رشد سیاسی، تمرکزش بر 
محیط پیرامونی و درگیر در برقراری نظم و امنیت در جنوب 
غرب آسیا  باشد، لذا نباید برای برقراری امنیت در منطقه، از 

تمرکز بر دیگر عناصر پیشرفت کشور کاسته شود. 
* کارشناس ارشد جغرافیای سیاسی

اخبار

ورزشی

نگاه

بانوان هاکی روی یخ ایران از سد روسیه هم گذشتند
تیم ملی هاکی روی یخ بانوان ایران که با حمایت باشگاه فرمانیه در مسابقات باشگاهی امارات حضور پیدا کرده بود پس از شکست 3 بر صفر تیم 
امارات، در دومین دیدار خود به مصاف تیم قدرتمند روسیه رفت و موفق شد این تیم را نیز با نتیجه ۴ بر ۲ ار پیش رو بردارد. مسابقات کاپ آزاد 
امارات در پیست یخ دوبی مال برگزار می شود و تیم های ملی آقایان و بانوان کشورمان با حمایت باشگاه فرمانیه در این رویداد حضور یافته اند. 

داریوش مجلل: حضور مالکان جدید ثروتمند س��عودی در 
نیوکاسل، نگرانی هایی را میان تیم های لیگ برتر انگلیس به 
وجود آورده، چرا که نیوکاسل می تواند با شرکت های دولتی 
عربستان، قراردادهای تجاری سنگینی ببندد. 8۰ درصد سهام 
باشگاه نیوکاسل به صندوق سرمایه گذاری عمومی عربستان 
تعلق دارد و نیوکاسل اکنون ثروتمند ترین باشگاه جهان است. 
پیش بینی می شود نیوکاسل برای کسب درآمد با شرکت های 
عربس��تانی، قراردادهای تجاری سنگینی ببندد. به گزارش 
اسکای اسپورت، باش��گاه های لیگ برتر انگلیس در جلسه 
اضطراری روز دوشنبه، به ممنوعیت موقت عقد قراردادهای 
تجاری و تبلیغاتی که مستقیما به کسب و کار مالک باشگاه ها 
مربوط باشد، رای دادند. فروش باشگاه نیوکاسل به عربستانی ها، 
نگرانی های زیادی را در لیگ برتر انگلیس به وجود آورده و 
باش��گاه های لیگ برتری نگران قراردادهای تجاری سنگین 
نیوکاسل با شرکت های عربستانی هستند. در این جلسه ۱8 
باشگاه لیگ برتر انگلیس به توقف بسته شدن قرارداد تبلیغاتی 
با کسب و کارهای مرتبط به مالک باشگاه رای دادند. نیوکاسل 
مطابق انتظار رای منفی داد و منچسترسیتی پس از مشورت 
با وکلای خود، رای ممتنع. لیگ برتر انگلیس هنوز در این 
باره موضع رس��می منتشر نکرده اس��ت. نیوکاسل در حال 
حاضر تحت قوانین فیرپلی مالی می تواند طی دوره 3 ساله 

حداقل ۱۰5 میلیون پوند هزینه کند اما نیوکاسل می تواند 
با شرکت های عربستانی، قراردادهای صوری ببندد. با تزریق 
سرمایه از سوی ش��رکت های عربستانی، نیوکاسل براحتی 
می تواند افزایش درآمد داشته باشد و از این راه، فیرپلی مالی 
را دور بزند. توقف موقت عقد قرارداد با شرکت مرتبط به مالک 
باش��گاه، به مدت یک ماه اعمال می شود و باشگاه های لیگ 
برتری در تلاشند این توقف موقت را دائمی کنند. یک مقام 

اجرایی لیگ برتر انگلیس در این باره گفت: اگر این ممنوعیت 
را اعمال نمی کردیم، دیگر نمی توانستیم جلوی نیوکاسل را 
بگیریم. اگر آنها همین حالا با شرکت های عربستانی قرارداد 
می بستند، می توانستند در ژانویه فراتر از سقف فیرپلی مالی 

در بازار نقل و انتقالات ژانویه هزینه کنند. 
ماشینی با طرح خاشقجی ■

یکشنبه ش��ب وقتی نیوکاس��ل با مال��کان جدید خود 

نخس��تین دیدار خود را در لیگ برتر انگلیس برگزار کرد، 
ماشین ونی با پوستر »جمال خاشقجی«، خوشحالی آنها 
را با ترس همراه کرد. این کار نشان داد بسیاری با مالکیت 
نیوکاسل توسط بن سلمان که در قضیه کشته شدن فجیع 
خبرنگار س��عودی نقش اصلی را ایفا کرده اس��ت، بشدت 
مشکل دارند و نمی گذارند این اتفاق براحتی در جزیره رخ 
دهد. پس از آن روز دوشنبه جلسه ای با حضور ۲۰ باشگاه 
لیگ برتر انگلیس برگزار شد تا مانع استفاده نیوکاسل از 
اسپانسر اصلی خود یعنی صندوق سرمایه گذاری عمومی 
کش��ور عربستان ش��وند. از بین ۲۰ باش��گاه تنها باشگاه 
منچسترسیتی با مالکیت اماراتی ها بود که رای ممتنع داد 
و نیوکاسل اعلام کرد این تصمیم غیرقانونی است. با این 
حال باشگاه های لیگ برتری در یک جلسه اضطراری رای 
دادند هرگونه امضای قرارداد با اسپانسر باشگاه نیوکاسل 
که در واقع مالکیت س��عودی می شود را بایکوت خواهند 
کرد و هیچ کس حق ندارد با آنها قرارداد امضا کند. بسیاری 
از باش��گاه های لیگ برتر انگلیس نگرانند مالکان سعودی 
نیوکاسل با ثروت نفتی خود بخواهند هر کاری در این لیگ 
انجام دهند. به همین دلیل آنها تصمیم گرفتند اقداماتی 
پیشگیرانه برای این امر شکل گیرد و فیرپلی مالی تا حد 

امکان رعایت شود.

اتحاد لیگ برتری ها علیه نیوکاسل در مخالفت با بی عدالتی مالی

فوتبال علیه سعودی

 مرتضی یعقوبی: رئیس فدراسیون فوتبال این روزها از شفافیتی که 
ماه ها قبل از آن دم می زد، فاصله گرفته و حالا ابهامات زیادی درباره 
مشکلات و مسائل پیرامون این فدراسیون وجود دارد. در حالی که 
مدیران این فدراسیون خود را با برگزاری نشست های فراسازمانی 
مش��غول کرده اند، س��والات زیادی درباره عملکرد غیرشفاف این 
مجموعه در ارتباط با مسائلی مانند کمک داور ویدئویی، ادامه غیبت 
تماشاگران، وضعیت آشفته فوتسال، اساسنامه و... وجود دارد اما هنوز 

هیچ توضیح شفاف و قانع کننده ای ارائه نشده است. 
این مس��ائل در حالی اس��ت که از آخرین جلسه هیات رئیسه 
فدراس��یون فوتبال ۲ ماه سپری شده و حتی در مواقعی اعضای 
هیات رئیسه هم هیچ اطلاعی از اقدامات و دلایل برخی اتفاقات ندارند 
و همه چیز را به یک نفر ارجاع می دهند؛ آن هم کسی نیست جز 
شهاب الدین عزیزی خادم که از زمان ریاست بر فدراسیون فوتبال 
هیچ گاه نشست خبری نداشته و حتی بعد از پیروزی در انتخابات هم 
اجازه پرسش و پاسخ داده نشد و او به سرعت نور سالن را ترک کرد!
در 8 ماهی که از روی کار آمدن عزیزی خادم گذشته، او انتصاب ها 
و اقداماتی داشته که با پرسش های زیادی همراه بوده است اما هیچ  
گاه برای چند دقیقه پشت سر هم به سوالات موجود پاسخ نداده 
و همیشه خودش را به حضور در برنامه های تلویزیونی و سوال های 

از پیش طراحی شده موظف دانسته است. 
■ AFC تا مخالفت VAR از خرید پرابهام

همچنان که عزیزی خادم از همدلی، هم افزایی، اتحاد و این قبیل 
شعارهای بعضا عوام فریبانه به زبان می آورد، سوالات زیادی درباره 
نحوه خریداری سیستم کمک داور ویدئویی )VAR( وجود دارد 

که بدون پاسخ باقی مانده است. 
تنها سیستم VAR موجود در ایران در شرایطی خریداری شد 
که قرار بود با وعده های عزیزی خادم مبنی بر یک اقدام تاریخی، 
در دیدار با کره جنوبی استفاده شود اما فوتبال دوستان مانند غیبت 
تماشاگران، شاهد رونمایی فرمایشی از این سیستم بودند؛ در حالی 
که یک پنالتی تیم  ملی در نبود همین سیس��تم سوخت و کک 

فدراسیون فوتبال هم نگزید!
در واقع این همه پروپاگاندای رسانه ای و »نمایش« با این سیستم 
در حالی بود که به گفته کامرانی فر »عدم هماهنگی با AFC مانع 
اس��تفاده از این سیستم شد«. اگر این سیستم مشکلی نداشت، 
چرا باید کنفدراسیون فوتبال آسیا آن را رد می کرد و به برگزاری 
مسابقه بدون VAR رضایت می داد؟ مگر فیفا و کنفدراسیون های 
قاره ای خواهان توسعه فوتبال با استفاده از تکنولوژی نیستند؟ آیا 
منطقی نبود فدراسیون فوتبال برای استفاده از این سیستم، ابتدا با 
کنفدراسیون فوتبال آسیا مذاکره و اطلاعات مربوط را کسب کند؟ 
چه اقداماتی در این فرآیند انجام ش��ده که هیچ پاسخ شفافی به 

رسانه ها گفته نمی شود؟
غیبت تماشاگران مقابل کره جنوبی ■

درباره این موضوع بارها گفته شده اما هیچ گاه عزیزی  خادم 
که برای نخستین بار وعده حضور تماشاگران را داده بود و حتی 
تا ۴-3 روز قبل از مس��ابقه آن را قطعی می دانست و از نهایی 
شدن تعداد آنها هم سخن می گفت، حاضر به پاسخگویی نشده 
است. حضور تماشاگران موضوعی بود که فدراسیون فوتبال از 
مدت ها قبل روی آن مانور تبلیغاتی می داد اما ۲ روز مانده به 
بازی، حضور یار دوازدهم تیم  ملی رس��ما منتفی شد. حسن 
کامرانی فر، سرپرست دبیرکلی فدراسیون فوتبال درباره حضور 
نداشتن تماشاگران ایرانی در ورزشگاه آزادی برای تماشای دیدار 
با کره جنوبی گفته بود: »این بازی و نبود تماشاگر هیچ ارتباطی با 

بحث خارجی ندارد و ما در داخل با توجه به پروتکل های بهداشتی 
و بحث واکسیناسیون و مسائل زیرساختی تصمیم گرفتیم بازی 
بدون تماشاگر باشد. همین الان اگر یک تماشاگر بخواهد وارد 
ورزشگاه شود و بحث تست »پی سی آر« او مطرح شود، هزینه 
زیادی برای تماش��اگران در پی دارد. بحث سلامت تماشاگران 
باید راستی آزمایی شود. در نهایت ما به این نتیجه رسیدیم این 
بازی بدون تماشاگر باشد«. از سوی دیگر وزارت ورزش به عنوان 
نهاد بالادستی صراحتا اعلام کرده بود آماده حضور هواداران در 
ورزشگاه است اما فدراسیون فوتبال با سکوت عجیب خود تنها 
باعث شد رسانه های معاند از این موضوع سو ءاستفاده و مسائل 
دروغین را مطرح کنند. آیا بجا نبود فدراسیون دست کم پاسخ 
ش��بهه افکنی آن رسانه ها )که خواس��تار تحریم ورزش ایران 

هستند( را بدهد؟ 
آغاز لیگ برتر بدون تماشاگران ■

سوت آغاز لیگ بیست  و یکم در حالی نواخته شد که همچنان 
بعد از ۲۰ ماه خبری از تماشاگران نیست. در واقع این یک رکورد 
برای فوتبال ایران محسوب می شود که همچنان نتوانسته شرایط 
حضور تماش��اگران فوتبال حتی به اندازه ۱۰۰۰ نفر را هم فراهم 
کند؛ آن هم در محیط هایی با گنجایش 3۰ تا ۷۰ هزار نفر که هر 
تماشاگری می تواند با فاصله گذاری مناسب مسابقات را تماشا کند. 
با روند آهسته و پرابهام و بعضا مبتدیانه این فدراسیون در انجام 
هماهنگی های لازم مانند ماجرای کمک داور ویدئویی، نمی توان به 

حضور تماشاگران حداقل در این فصل هم امیدوار ماند. 
در فدراسیونی که همه از داخل تا خارج کشور مقصرند و اشتباه 
می کنند جز مدیران آن، هیچ چیز بعید نیست و باید به نظاره نشست 
و دید سرانجام چه زمانی تکانی به خود خواهند داد و اقدام قابل 

توجهی برای بهبود اوضاع فوتبال انجام می دهند. 
نابسامانی در خانواده فوتسال ■

انتقادها از عملکرد فدراس��یون فوتبال و س��والات اهالی 
رسانه از مدیران این مجموعه بویژه عزیزی خادم به وضعیت 

کمیته فوتسال هم مربوط می شود. کمیته ای که ظرف چند 
ماه بعد از شروع فعالیت با مدیریت جدید، اسیر حاشیه شد. 
ابتدا سراجی؛ عضو هیات رئیسه و رئیس کمیته با عزیزی خادم 
بر سر برخی تصمیمات به مشکل خورد که در نتیجه رئیس 
فدراس��یون برنده این مناقش��ه بود و خ��ودش بدون وجود 
رئیس کمیته، کارها را در مسیر جام جهانی بر عهده گرفت. 
س��پس نوبت به نتایج ضعیف تیم  ملی فوتسال رسید که با 
بازی های عجیب، در یک چهارم نهایی مس��ابقات حذف شد 
و حتی نتوانس��ت حضور در نیمه نهایی را هم تجربه کند. از 
زمان بازگش��ت به ایران هم هیچ گونه جلسه ای در ارتباط با 

نتایج این تیم برگزار نشده است. 
۲ ماه تا ضرب الاجل فیفا برای اصلاح اساسنامه ■

اگرچه اساسنامه جدید فدراسیون فوتبال سال گذشته به تصویب 
رسید اما هنوز موضوع مربوط به ماهیت این فدراسیون و بند یک 
اساس��نامه به قوت خود باقی است. از فرصت یک ساله فیفا برای 
اصلاح قوانین داخلی که در منافات با قوانین بین المللی است، ۲ ماه 
باقی مانده است اما فدراسیون فوتبال توضیح شفافی از اقداماتش 
ب��رای رفع دغدغه های افکار عمومی و همین طور فیفا ارائه نکرده 
است تا در نهایت اینفانتینو در جلسه اخیر با عزیزی خادم در قطر، 

نسبت به اصلاح این بند از اساسنامه تذکر دهد. 
ادامه فعالیت سرپرست ها در فدراسیون فوتبال ■

از زم��ان روی کار آم��دن عزیزی خ��ادم، تم��ام کمیته ه��ا و 
دپارتمان های این فدراسیون با سرپرست اداره می شوند و از فرصت 
3 ماهه برخی نفرات هم گذشته است. در حالی که این اتفاق در 
مغایرت با اساسنامه این فدراسیون است، عزیزی خادم هیچ زحمتی 
به خود برای رعایت قانون نداده است. حتی چهره های بازنشسته 
مانند حیدر بهاروند که از سوی نهادهای قانونگذار مجوز حضور در 
انتخابات این فدراسیون را هم به دست نیاورده بودند، همچنان به 
عنوان سرپرست در سازمان لیگ و سمت نایب رئیس دوم فدراسیون 

فوتبال فعالیت می کنند!

نامش�خص ب�ودن زم�ان برگزاری مجم�ع و تعیی�ن تکلیف  ■
هیات رئیسه

در حال حاضر فدراسیون فوتبال نیازمند تعیین نایب رئیس اول 
و دوم و رای گیری برای نامزدهای تعیین شده در مجمع عمومی 
این فدراسیون است اما به علت برگزار نشدن جلسه هیات رئیسه  
مش��خص نیست این اتفاق چه زمانی رخ خواهد داد. طبق قانون 
سرپرس��ت ها فقط می توانند 3 ماه به فعالیت خود ادامه دهند اما 
ظاهرا عزیزی خادم برای خود استثنا هایی قائل شده و در این زمینه 
خود را بالاتر از قانون می داند و به اعضای هیات رئیسه هم پاسخگو 

نیست! اتفاقی که در دوره گذشته هم رخ داده بود. 
مشکلات شرکت خصوصی نایب رئیس بانوان ■

در مدت زمان اخیر، اخبار و حواشی پیرامون فعالیت های مالی 
شرکت خصوصی )بادران( شهره موسوی، نایب رئیس فدراسیون 
فوتبال بر سر فوتبال زنان هم سایه افکنده است و او این مسائل 
را به خاطر موفقیتش در بحث بانوان قلمداد کرده است! در واقع 
عزیزی خادم برای پیش��برد امور فوتب��ال زنان فعالیت خود را با 
چهره ای ش��روع کرده و ادامه می ده��د که بیش از تمرکز روی 
امور مربوط به فوتبال زنان و توس��عه بخش های عقب مانده این 
قشر از فوتبال کشور، حواشی اقدامات شخصی او در زمینه مالی، 
دامنگیر فوتبال شده است و چه بسا روند رو به رشد فوتبال زنان 

را هم متوقف کند!
فعلا فدراس��یون فوتبال و تیم مدیریتی این مجموعه مشغول 
انجام س��فرهای پرتعداد به شهرها و کشورهای مختلف هستند 
که حساسیت نهادهای بازرسی و دولتی را هم به دنبال داشته و 
هشدارهایی را هم درباره سفرهای بی قاعده و قانون به این مجموعه 
داده ان��د تا عزیزی خادم خود را موظف ب��ه اجرای قانون بداند. در 
ش��رایطی که رئیس فدراسیون خودش را مسؤول پاسخگویی به 
رسانه های جمعی و افکار عمومی نمی داند، مطمئنا دامنه این قبیل 
موضوعات غیرشفاف گسترده تر خواهد شد و بیشترین آسیب را هم 
فوتبال کشور می بیند که در اختیار این تیم مدیریتی قرار گرفته است. 

بررسی وضعیت شفافیت در فدراسیون فوتبال

در حد همان شعار
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